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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz :

„Az idei évi parlagfű-szezonra való felkészű lésről. . . ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az idei évben újra beköszöntött aparlagfű-szezon, melyre való felkészüléshez bizonyára levonták a
szükséges tapasztalatokat az elmúlt időszakra vonatkozóan .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mennyi ember fordult orvoshoz a tavalyi évben parlagfű-allergia kapcsán?
Önök mennyire becsülik azok számát, akik nem fordultak orvoshoz a fent említett
probléma kapcsán, azonban szenvednek a parlagfiú pollenjétő l?
Mennyi volt a várakozási idő a szakrendeléseken?
Mennyit költött a parlagfű pollenjére allergiás magyar lakosság 2013-ban a tűneteik
enyhítésére szolgáló gyógyszerekre ?
Mekkora volt a TB-támogatás az ilyen típusú gyógyszerekre ?
Becsléseik szerint mennyit költöttek az emberek a társadalombiztosítás által ne m
támogatott – parlagfű-allergia tüneteinek enyhítésére szolgáló – gyógyszerekre vag y
gyógyszernek nem minősülő gyógyhatású készítményekre?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !
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